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حامد قهرماني

دنیا حیدري

آژیر قرمز در اردوگاه سرخ

 جدايي گل محمدي  از  پرسپوليس 
جدي  شد

س��رانجام اختلافات س��رمربي پرس��پوليس و مديرعامل باشگاه به 
جايي رسيد كه حالا ش��نيده مي ش��ود گل محمدي از پرسپوليس 

جدا خواهد شد. 
يحيي گل محمدي به دليل مشكلات مالي و اختلاف با باشگاه بار ديگر از 
حضور در تمرينات اين تيم خودداري كرده است، اتفاقي كه باعث شده 
هيئت مديره پرسپوليس ديروز براي بررسي اين موضوع تشكيل جلسه 
بدهد. گل محمدي كه پس از ديدار با گل گهر حاضر به شركت در ديدار 
دوستانه و تمرين تيمش نشده، حدود يك ماه پيش براي دريافت مطالبات 
فصل گذشته اش نوتيس )اخطار رسمي( به باش��گاه ارسال كرده است. 
البته اين چندمين اخطار يحيي به باشگاه به شمار مي رود و او پيش تر نيز 

هشدارش را داده بود. 
سرمربي پرسپوليس حدود 15 درصد از قرارداد فصل گذشته خود را كه 
مربوط به آپشن هاي قراردادش مي شود از باشگاه طلب دارد، ضمن اينكه 
بازيكنان پرسپوليس نيز هنوز آپشن هاي فصل قبل خود را دريافت نكرده اند 
و گل محمدي بابت اين موضوع نيز دلخور است. در اين راستا شايعاتي مبني 
بر احتمال فس��خ قرارداد گل محمدي با پرسپوليس به گوش مي رسد، تا 
جايي كه شنيده مي شود به يكي از دوستان نزديكش گفته ديگر سرمربي 
پرسپوليس نيست. به رغم جدي شدن شايعه استعفاي گل محمدي، اما 

بايد منتظر ماند و ديد طرفين چگونه با هم سازش می كنند.
شنيده ها حاكي از آن است كه حتي اگر قراردادي هم فسخ شود، اين 
مسئله ايرادهاي قانوني خواهد داشت، چراكه اخيراً سازمان ليگ، حق 
فسخ يك طرفه از بازيكنان و مربيان را گرفته و آنها فقط در شرايط خاص 
مي توانند چنين كاري را انجام دهند كه به نظر مي رس��د اين شرايط 
شامل حال گل محمدي نمي شود. يكي از مسئولان باشگاه پرسپوليس 
در اين باره می گويد: »درخواست گل محمدي براي دريافت آپشن هاي 
قهرماني بوده و او مطالبات فصل گذشته خود را دريافت كرده است.« 

فرشيد طاهري، مس��ئول كميته نقل و انتقالات ليگ برتر هم در اين 
خصوص عنوان می كند: »تا اين لحظه كه من با شما صحبت مي كنم 
يحيي گل محمدي نه به سازمان ليگ مراجعه كرده و نه نامه اي مبني بر 
فسخ قراردادش را به سازمان ليگ داده است. از اين رو او همچنان به طور 

رسمي سرمربي پرسپوليس است.«

چمن، چمن و باز هم چمن؛ چمن این روزها مشكل اصلي 
فوتبال و ورزش ایران اس�ت. هم نوع استفاده از آن، هم 
آبياري و هم نگهداري و مرمت آن. یك چمن را بد آبياري 
كردند گندید، دیگري را بد جانمایي كردند زیرش قنات 
سبز شد و برخي را هم به حال خودش رها كردند تا از بين 
رفت. اینجا ورزشگاه تختي است، همانجایي كه قرار است 
بخشي از آن اتوبان ش�ود. حالا آمد ه اند ببينند وضعيت 
چمنش طوري هست كه جور ورزشگاه آزادي را بكشد یا 
نه. واقعاً وقت آن نرسيده كه فكري به حال این همه فساد 
در فوتبال شود، فوتبالي كه حتي از عهده نگهداري یك 

زمين چمن هم بر نمي آید.

فريدون حسن

تيم ملي راهي اردن شد

 مصاف احتمالي 
و جذاب با كي روش در فينال

تيم ملي فوتبال ايران به منظور ش��ركت در مسابقات چهارجانبه اردن 
عصر ديروز تهران را به مقصد اين كشور ترك كرد. 

عليرضا بيرانوند، پيام نيازمند، سيدحس��ين حسيني، روزبه چشمي، 
مهرداد محمدي، صالح حرداني، امين حزباوي، مرتضي پورعلي گنجي، 
محمدحس��ين كنعان��ي زادگان، محمد دانش��گر، رامي��ن رضاييان، 
محمدجواد حسين نژاد، شجاع خليل  زاده، محمد محبي و سردار آزمون 
بازيكناني هس��تند كه با نظر امير قلعه نويي، س��رمربي تيم ملي ايران 
راهي اردن شده اند، ضمن اينكه كريم انصاري فرد، عليرضا جهانبخش، 
سامان قدوس، ميلاد محمدي، احمد نوراللهي، مهدي طارمي، سعيد 
عزت اللهي و احسان حاج صفي هشت لژيونر ديگر تيم ملي هم به صورت 

مستقيم به اردن رفته اند تا مهياي مسابقات پيش رو شوند. 
تيم ملي فوتبال كشورمان عصر فردا در اولين بازي خود در اين مسابقات 
مقابل اردن ميزبان صف آرايي مي كند و در صورت برتري در اين مسابقه 
با صعود به فينال بايد مقابل برنده ب��ازي قطر و عراق قرار بگيرد. بدون 
ترديد مصاف احتمالي با قطر كه كارلوس كي روش، س��رمربي س��ابق 
ايران را روي نيمكت خود دارد، بسيار جالب توجه خواهد بود. اما اردن 
حريف فرداي ملي پوش��ان ايران تيمي است كه تاكنون 1۳ بار به مصاف 
ايران رفته است و چهار پيروزي كسب كرده، در شش بازي مغلوب ايران 
شده و سه ديدار هم با تساوي به پايان رسيده است. اردن در اين 1۳ بازي، 
1۰ بار دروازه ايران را باز كرده است. اين در حالي است كه ايران 15 گل به 
ثمر رسانده است. مويد سليم با زدن سه گل بهترين گلزن اردن به ايران 
است و علي دايي هم با سه گل بهترين گلزن ايران. آخرين باري كه دو تيم 
ايران و اردن به مصاف هم رفتند به 11 سال قبل برمي گردد كه اين بازي 

دوستانه در دبي برگزار شد و با تساوي 2 – 2 به پايان رسيد. 
تيم ملي ايران پيش از آغاز جام ملت هاي آسيا قرار است در تورنمنتي با 
حضور كشورهاي شرق آسيا شركت كند. مهدي محمد نبي، نايب رئيس 
اول فدراسيون فوتبال در اين خصوص گفت: »اگر تيم هاي قدرتمندي 
شركت كنند، تورنمنت خوبي خواهد بود. با توجه به فاصله 1۰، 15 روزه 
تا شروع جام ملت هاي آس��يا، پس از اينكه مشخص شد چه تيم هايي 
شركت مي كنند، موضوع را با امير قلعه نويي مطرح مي كنيم و سپس 

نظر نهايي را اعلام خواهيم كرد.«

چمن، چمن و باز هم چمن
قاب

مجمع انتخابي هيئ��ت فوتبال اس��تان تهران، عص��ر ديروز در 
آكادمي ملي المپيك برگزار و در پايان ميرشاد ماجدي به عنوان 
رئيس جديد هيئت فوتبال اس��تان تهران انتخاب ش��د. در اين 
مجمع مهدي تاج، مهدي محمدنبي و منصور قنبرزاده رئيس و 
نواب رئيس فدراسيون فوتبال و علي جوادي مديركل اداره ورزش 
و جوانان استان تهران حضور داشتند. محمدعلي خالقي راد، علي 
روزبهاني، عباس زواره، مهرداد سراجي، عليرضا سهرابي، مجيد 
كيومرثي، اسماعيل گودرزي، ميرشاد ماجدي، مهدي ملك آباد، 
سهيل مهدي، عليرضا يزداني و علي ايلكا نامزدهاي شركت كننده 

در اين انتخابات بودند. 
در ابتداي جلسه مشخص شد عباس زواره به نفع ميرشاد ماجدي 
كناره گيري كرده اس��ت. پيش از آغاز اين جلسه همچنين تأييد 
ش��د كه علي ايلكا و علي روزبهاني هم از حضور در اين انتخابات 
انصراف داده  اند. در جري��ان صحبت هاي نامزده��اي انتخاباتي 
مهدي ملك آباد نيز به نفع مجي��د كيومرثي انصراف داد. پيش از 
پايان صحبت هاي ابتدايي نامزدها، عليرضا يزداني تأييد كرد كه 
اعضاي ائتلاف به نفع ميرشاد ماجدي انصراف مي دهند. سراجي، 
كيومرثي و ماجدي در نهايت سه نامزدي بودند كه در رأي گيري 
حضور داشتند. ميرشاد ماجدي در نهايت با 2۷ رأي رئيس شد. 

ميرش��اد ماجدي پس از انتخاب به عنوان رئيس هيئت فوتبال 
تهران اظهار داش��ت: »ابتدا از اعضاي مجمع تش��كر مي كنم كه 
به من اعتماد كردند. برداش��تن اين بار به تنهايي ميسر نخواهد 
بود و با كمك همه مس��ئولان اس��تاني و باش��گاه ها سرعت اين 
قطار را بيش��تر مي كنم. س��عي مي كنم به صورت 2۴ساعته در 
خدمت هيئت فوتبال باش��م و اميدوارم بتواني��م تعامل خوبي با 
آموزش وپرورش، نيروهاي مسلح و شهرداري تهران داشته باشيم. 
بحث استعداديابي در رده هاي پايه از علائق من است و به جد به 

اين موضوع توجه خواهم كرد.«

ماجدي رئيس فوتبال تهران شد
 شانس استفاده تسهيلات مدال را به بچه ها داديم!

 علت اعزام 

 تيم كامل وزنه برداري 

به هانگژو از زبان انوشيرواني

وزنه برداري ايران خانه تكاني اساسي پيش رو دارد. تيم ملي وزنه برداري 
كشورمان با هفت ورزشكار مرد و سه زن به بازي هاي  آسيايي هانگژو       بازتاب

اعزام شد و حاصل مبارزه ملي پوشان ما با پولاد سرد تنها يك مدال نقره بود. اين عملكرد ضعيف ترين 
نتيجه اي است كه اين رشته در 21 سال گذش��ته )از بازي هاي آسيايي 2۰۰2 بوسان كره جنوبي ( 
كسب كرده اس��ت. علي داوودي در حالي نقره بازي هاي هانگژو را به گردن آويخت كه افت ركورد 
وزنه برداران كشورمان كاملًا محسوس بود. بااين حال سجاد انوشيرواني مدعي است مسئولان ورزش 

كشور پيش از اعزام اين تيم به بازي هاي آسيايي از نتايج احتمالي مطلع بودند. 
رئيس فدراسيون وزنه برداري در گفت وگو با ايسنا روي اين مسئله تأكيد كرد: »حتي ضعيف تر از اين 
نتيجه را هم پيش بيني كرده بوديم. كارشناسان كميته  ملي المپيك نيز با توجه به شرايط و نتايج اين 
پيش بيني را داشتند. اينكه مدال طلا نگرفتيم را هم ورزش ايران از يك سال قبل مي دانست و ما هم 
اطلاع داشتيم كه شانس مدال طلا نداريم. اصلًا نمي خواهم توجيه كنم، اما بارها اعلام كرديم با دنيا 
فاصله زيادی داريم و بايد اين فاصله را كم كنيم. در حال حاضر بيشتر تمركز ما روي اين است كه نسلي 
جوان بسازيم. تلاش مي كنيم با اين نسل به المپيك برويم و به مدال برسيم. ما به دنبال نسل سازي 
رفته ايم و اين كار حدود دو سال ديگر جواب مي دهد. ش��ايد برخي از آنها بتوانند در قهرماني جهان 

2۰2۴ بحرين وزنه بزنند. در كل سال 1۴۰۴ مشخص مي شود كه ما چه كار كرده ايم.«
انوش��يرواني علت اعزام تيم كامل به هانگژو را اس��تفاده از تس��هيلات مدال بازي ها عنوان كرد: 
»بازي هاي آسيايي جوايز خاص دارد و در هر رش��ته ، به هر كسي كه مي توانست مدال بگيرد اين 
شانس داده شد. ما هم اين كار را كرديم. شريفي اگر در حركت يك ضرب مصدوم نمي شد شانس 
گرفتن مدال را داشت. ما مي خواستيم اين شانس را به وزنه برداران بدهيم تا با گرفتن مدال بتوانند 

از تسهيلات مدال بازي هاي آسيايي استفاده كنند.« 
رئيس فدراسيون وزنه برداري ضمن اشاره به تغيير و تحولات در اين رشته، وعده گرفتن مدال المپيك 
را داد: »در المپيك هر كشور سه نماينده دارد. شطرنج المپيك متفاوت است و شانس بيشتري براي 
خودمان قائل هستيم و تلاش مي كنيم از سه سهميه خود نهايت بهره را ببريم. ما در دوره قبل المپيك 
مدال نقره داشتيم و بايد تلاش كنيم در المپيك پاريس به مدال بهتري برسيم. كميته فني فدراسيون 
هفته آينده تشكيل جلسه مي دهد و نتايج و كار را از لحاظ كمي و كيفي بررسي مي كند. احتمال دارد 
به جز يكي، دو نفر يك خانه تكاني اساسي انجام شود. وقتي در يك رشته، نسل تمام مي شود نبايد 

دست و پا زد و بايد به سراغ نسل ديگر و استعدادهاي جديد برويم.«

اع�زام ك��اروان 

شيوا  نوروزي
      گزارش  یک

ورزش كش�ور به 
بازي هاي آسيایي 
همزم�ان بود با تش�دید ج�دال مدی�ران و 
باشگاه هاي فوتبال بر س�ر كمبود امكانات و 
نداش�تن زیرس�اخت هاي اس�تاندارد براي 
ميزباني در ليگ  قهرمانان آسيا، درحالي كه 
ميزباني كشور چين واقعيت هاي زیادي را به 
رخ م�ان كش�يد، از نداش�تن امكان�ات و 
زیرساخت هاي به روز و مدرن تا سوءمدیریت 
و ضع�ف در برنامه ریزي هاي كلان ورزش�ي. 
سقوط يك پله اي جايگاه ايران در بين كشورهاي 
آسيايي در شرايطي رقم خورد كه كيفي گرايي 
ملاك اع��زام نفرات به هانگژو ب��ود. نوزدهمين 
دوره المپيك آسيايي يك بار ديگر به ما ثابت كرد 
با شعار و وعده نمي توان رنگ و تعداد مدال ها را 
ارتقا داد، بلكه برنامه ريزي هدفمند، مديريت و 
تفكر حرفه اي است كه روي عملكرد تيم ها تأثير 

مستقيم مي گذارد. 
     

ديدن امكانات ميزبان ب��راي برگزاري بازي هاي 
آسيايي توأمان هم خوش��حال كننده بود و هم 
ناراحت كننده. خوشحال از اين بابت كه حضور در 
اين بازي ها و لمس جو مسابقات المپيك آسيايي 
از نزديك جذابيت خاص خودش را دارد، اما بخش 
ناراحت كننده آن به مقايسه سطح امكانات چين 
با داش��ته هاي س��خت افزاري ورزش كشورمان 
برمي گردد. هانگژو يكي از شهرهاي بزرگ چين 
محسوب مي شود و در شرايطي نوزدهمين دوره 
بازي ها را ميزباني كرد كه برگزاري مسابقات به 

دليل شيوع كرونا يك سال به تعويق افتاده بود. 
در اين دوره ميزبان اماكن ورزش��ي زيادي را به 
برگزاري رقابت هاي مختلف ورزشي اختصاص 
داده بود و ديدارهاي برخي از رش��ته ها از جمله 
بس��كتبال در دو س��الن مختلف برگزار مي شد. 
جالب اينجاست كه سالن هاي در نظر گرفته شده 
براي بازي هاي آس��يايي تنها بخش كوچكي از 

امكانات ورزشي شهر هانگژو بود. 
بدون شك تماشاي مسابقات در سالن هاي پيشرفته 
و استاندارد اين ش��هر لذت ديگري داشت، به ويژه 
براي كس��اني كه تجربه دي��دن بازي هاي ملي در 
اس��تاديوم هاي داخلي را دارند. مقايس��ه امكانات 
اجتناب ناپذير اس��ت، به عنوان مثال فدراس��يون 
بسكتبال از دوران مديريت محمود مشحون وعده 
ساخت يك سالن جديد در تهران را داده و هنوز هم 
اين وعده محقق نشده اس��ت. ديدارهاي ابتدايي 
تيم ملي بس��كتبال در س��الن »مركز ورزش هاي 
المپيك هانگژو« برگزار ش��د، س��الني با امكانات 
درجه يك و اس��تاندارد و البت��ه داراي جايگاهي 
مجهز و بزرگ براي خبرنگاران. به  رغم هواي شرجي 
هانگژو، در اين سالن خبري از خرابي سيستم تهويه 
نبود، روشنايي براي هر نوع تصويربرداري و عكاسي 
ايده ال بود و بهترين امكان��ات و برنامه ريزي براي 
حضور تماشاگران در سالن در نظر گرفته شده بود. 
هندبالي ه��ا ه��م همين ش��رايط را داش��تند. 
چطور مي توان در »مركز ورزش هاي دانش��گاه 
ژجيانگ« هانگژو بازي كرد يا تماشاگر مسابقه 
تيم ملي بود، اما اخت��لاف فاحش امكانات آن را 
با سالن فدراس��يون هندبال در خيابان سئول 
مقايسه نكرد. نكته اينجاس��ت كه اين سطح از 

امكانات متعلق به يك دانش��گاه اس��ت و بدون 
شك شهر ميزبان بازي هاي آسيايي سالن هاي 
هندبال ديگری هم دارد. درحالي كه كل ورزش 
ايران اندرخم فرسودگي ورزشگاه آزادي و چمن 

زمين فوتبالش مانده است!
     

ورزش حرف��ه اي صنعتي اس��ت كه ب��ا وعده و 
وعيد، شعار و بزرگ نمايي در رسانه ها به جايي 
نمي رس��د. چين ميزبان براي آنك��ه همچنان 
قهرمان بماند و ركورد كسب بيش از 2۰۰ مدال 
طلا را بش��كند، برنامه ريزي ويژه ای داشت. اگر 
آنها نيز مي خواستند با حمايت هاي بي دليل از 
يك رش��ته خاص و به  رغم اطلاع از ناكامي آن 
پيش بروند قطعاً به اين هدف خود نمي رسيدند. 
اصولاً چيني ها براي آنكه قدرت بلامنازع شان در 
آسيا به خطر نيفتد با كسي شوخي ندارند و هر 
يوآن شان را با برنامه خرج مي كنند. ارتقای تعداد 
مدال هاي ديگر كشورهاي رقيب و جايگاه  آنها 
يك تلنگر ديگر برايمان بود. ازبكستان در حالي 
پنجمي دوره گذشته اش را تكرار كرد كه تعداد 
طلاهاي اين كشور نسبت به بازي هاي جاكارتا 
)2۰18( دو مدال بيشتر شده بود. اوج گيري هند 
بيشتر از همه ما را شگفت زده كرد. هندي ها در 
بازي هاي 2۰18 با 16 طلا هشتم شدند، اما در 
هانگژو با 28 طلا چهارم. چين تايپه با دو طلاي 

بيشتر و يك پله صعود، امسال ششم شد. 
تنزل رتبه، كاهش تعداد مدال ه��ا و پايين آمدن 
مرغوبيت رنگ مدال ها هم س��هم كاروان ايران از 
بازي هاي هانگژو بود. تنها 1۳ م��دال از جمع 5۴ 
مدال كسب شده توسط ورزشكاران ما طلا بود و اين 

مسئله به تنزل يك پله اي ورزش ايران و ايستادن 
بر سكوي هفتمي منجر شد. حال آنكه اعزام كيفي 
با هدف كسب حداكثر مدال انجام شد، ولي نتيجه 
آن چيزي نبود كه انتظارش را داشتيم. اعمال تفكر 
كيفي گرايي نه تنها به نتيجه مطلوب براي ورزش 
كشور منجر نشد، بلكه جلوي اعزام برخي تيم ها و 
ورزشكاران شايسته به بازي هاي آسيايي را گرفت. 
تيم هندب��ال بانوان، تنه��ا يك نمون��ه از مواردي 
است كه اسير كيفي گرايي شد. تيمي كه عملكرد 
خوبي در مسابقات جهاني داش��ت، اما مسئولان 
تصميم گيرنده تنها يك س��هميه به فدراس��يون 
هندبال دادند و انتخاب فدراس��يون نيز اعزام تيم 
مردان بود، تيمي كه در نهايت به مدال نرسيد. با اين  
وجود همين مسئولان براي اعزام تيم فوتبال استثنا 
قائل شدند، تيمي كه مدت ها بلاتكليف و كاروان را 
نيز بلاتكليف نگه داشته بود. منتها برخلاف تفكر 
حرفه اي كشورهاي موفق در عرصه ورزش، فوتبال 
براي مس��ئولان تصميم گيرنده ما تافته جدا بافته 
است، اما اين تفكر هم باعث نشد تيم اميد با هدايت 

عنايتي در هانگژو توفيقي داشته باشد. 
پرونده نوزدهمين دوره بازي هاي آسيايي بسته 
شده، اما وقت آن رسيده همانند رقباي آسيايي 
خود عملكرد كاروان موش��كافانه بررس��ي و از 
هم اكنون براي بازي هاي 2۰26 ناگويا برنامه ريزي 
شود. علاوه  بر مس��ائل فني و تخصصي رشته ها، 
بايد فكري اساسي به حال كمبود امكانات و سطح 
اختلاف س��خت افزاري خود با ديگر كشورهاي 
آسيايي كنيم. اينكه بعد از هر تورنمنت و رويداد 
بزرگ آسيايي و جهاني حسرت بخوريم سودي 

به حالمان نخواهد داشت.

تفتيان شمشير را از رو بست 

آقاي داوري كم از بيت المال 
هزينه نكرده  است

انتقاد هاي حس��ن تفتيان قهرمان دو ايران بعد از كسب عنوان چهارمي 
در فينال دو 1۰۰ متر بازي هاي آسيايي و دور ماندن از سكوي قهرماني 
بازتاب هاي زيادي داشت. تفتيان صراحتاً اعلام كرد كه امكانات ورزشكار 
ايراني با رقباي خود قابل مقايس��ه نيس��ت و گفت كه مس��ئولان حتي 
حاضر نشدند مربي او را همراهش به مسابقات اعزام كنند، اما سرپرست 
فدراسيون كه حضورش كوچك ترين كمكي به ورزشكاران اين رشته از 

جمله خود تفتيان در مرحله نهايي نمي كرد در هانگژو حضور داشت. 
بلافاصله بعد از پايان بازي هاي آس��يايي افش��ين داوري، سرپرس��ت 
فدراسيون دووميداني نسبت به انتقادهاي تفتيان واكنش نشان داد و 
اعلام كرد كه ما اصلًا براي تفتيان شانس سكو قائل نبوديم و انتقاد هاي 
او كم لطفي نسبت به فدراسيون است. توجيهات داوري البته خوشايند 
خود، مس��ئولان كميته ملي المپيك و وزارت ورزش بود. او در حالي 
كه مدعي ش��ده تفتيان كم لطفي مي كند، خبر رسيده همسر يكي از 
ورزشكاران بی دليل همراه كاروان ايران در هانگژو حضور داشته است. 
حس��ن تفتيان هم بيكار ننشس��ته و حالا در واكنش به حرف هاي افشين 
داوري مي گويد: »يك دهم هزينه هايم را هم پرداخت نكرده اند.« قهرمان 
دووميداني ايران در ادامه گفت و گوي خود با ايسنا با بيان اينكه هزينه ماهانه  
مربي  اش ۳ هزار و 5۰۰ دلار بوده، اما دوستان فقط ماهي 5 ميليون تومان به 
او داده اند، تأكيد می كند: »قرار بود به عنوان يك ورزشكار ملي در بازي هاي 
آسيايي شركت كنم و مطابق با سازوكار كشور بودجه اي براي آماده سازي 
ورزشكاران هزينه مي شود. آقاي داوري در اين چند ماه كم از بيت المال براي 
خودش هزينه نكرده  است؛ سه سفر آمده كه هزينه بليت و پول توجيبي را 
هم بايد حساب كرد. تنها ورزشكار مرد ايران در قهرماني جهان بودم و بايد 

با مربي ام اعزام مي شدم، اما با آقاي داوري به هانگژو رفتم.«
او با بيان اينكه از ابتداي حضور افشين داوري در فدراسيون درخواست 
عقد قرارداد با مربي و نظارت روي اردوهايش را داشته، اما دوستان مايل 
نبودند، می گويد: »موضوع مربي و مشكلي را كه در تيم دووميداني بود 
به دوستان كميته ملي المپيك گفتم و قول پيگيري دادند كه چرا يك 
مربي تخصصي در تيم اعزامي نبود. وزير ورزش هم در جريان اردوهايم 
قرار داش��ت و انتظار دارم حمايتم كنند تا نتيجه خوبي در مهم ترين 

رويداد المپيك كه رقابت دو 1۰۰ متر است به دست آورم.«
تفتيان در پاسخ به اين سؤال كه آيا درخواستي براي اعزام مربي خود 
به بازي هاي آسيايي داشته اس��ت، عنوان می كند: »بارها درخواست 
دادم، اما هر ب��ار به دليلي اي��ن كار را انجام ندادند. در قهرماني آس��يا 
 آي دي كارت را بهانه كردند و قول دادند در قهرماني جهان بيايد، اما سه 
روز مانده به مسابقات اطلاع دادند كه امكان حضورش وجود ندارد. براي 
بازي هاي آسيايي هم گفتند اس��مش در لانگ ليست نبوده و به هيچ 
وجه نمي شود، اما وقتي ديدم سه نفر ديگر خارج از لانگ ليست اعزام 
می ش��وند، خواهش كردم مربي مرا هم اعزام كنند، اما گفتند خارجي 
است و قرارداد همكاري نداريم. پرسيدم چرا قرارداد نبستيد و ارتباط 

نگرفتيد كه جواب درستي ندادند.«

آوارگي تيم هاي فوتبال تهران

استقلال دست به دامن مشهد!
 چندي پيش كه خبر مذاكره فدراس��يون فوتبال جهت برگزاري دربي 

شميم رضوان
      خبر

سرخابي هاي پايتخت در قطر منتشر شد، بسياري شاكي شدند و آن را زير 
سؤال بردن شأن فوتبال كشور خواندند. البته برگزاري بازي هاي مهم در 
ساير كشورها اتفاقي مرسوم در دنياست و پرسپوليس و استقلال نيز به جهت درآمدزايي دلاري بود كه 
چنين فكري به سرشان  زده بود، اما با رويه اي كه امروز از مسئولان ورزش كشور مي بينيم، دور نيست آن 

روز كه مجبور به برگزاري بازي هاي فوتبال ايران در كشورهاي همسايه باشيم. 
وقتي امروز با وجود داشتن ورزشگاه هاي قديمي و مهمي چون آزادي، شيرودي و تختي در تهران بحث 
ميزباني استقلال از حريفانش در مشهد به گوش مي رسد و اتفاقاً سازمان ليگ نيز از آن استقبال مي كند!

در جلسه اي كه مديرعامل استقلال با مسئولان فدراسيون و ورزش��گاه آزادي داشته، با بيان اينكه 
ورزشگاه آزادي توان انجام بازي  هاي سنگين را ندارد، قرار به برگزاري بازي هاي استقلال در ورزشگاه 
ديگري شده است.در راستاي توافقات انجام شده، مس��ئولان باشگاه استقلال باب مذاكره با هيئت 
فوتبال و همچنين اداره كل ورزش و جوانان استان خراسان رضوي را باز كرده اند و تاج فيروز، رئيس 
اداره  كل ورزش خراسان نيز نامه نگاري و تماس هاي تلفني با خطير را تأييد مي كند، اما در عين حال 
تأكيد دارد كه امكان برگزاري بازي هاي  استقلال در ورزشگاه امام رضا)ع( وجود ندارد و شوراي تأمين 
با توجه به حضور اين ورزشگاه در مركز شهر با اين مهم موافقت نخواهد كرد. درحالي كه انتشار اين 
خبر هواداران تهراني را شوكه كرده است، سهيل مهدي مسئول برگزاري مسابقات سازمان ليگ با 
اشاره به لزوم تعويض چمن ورزش��گاه آزادي از اين اتفاق استقبال مي كند: »با توجه به اينكه چمن 
آزادي نياز به مرمت دارد از برگزاري بازي هاي استقلال و پرسپوليس در ورزشگاهي ديگر استقبال 
مي كنيم، اما با توجه به اينكه برگزاري بازي در شهري ديگر تمام عوامل اجرايي از يگان ويژه گرفته تا 

صداوسيما را درگير مي كند بايد تأييديه شهر ميزبان را بگيرند.«
البته هنوز برگزاري بازي هاي استقلال در مشهد تأييد نشده و رئيس اداره كل ورزش و جوانان استان 
خراس��ان رضوي به خطير هم گفته بود كه بايد اين مسئله ابتدا با مسئولان آستان قدس هماهنگ 
شود، خصوصاً كه به گفته تاج فيروز نه ثامن شرايط ميزباني از بانوان را دارد و نه حتي ورزشگاه امام 
رضا)ع(. اما مسئله اين است كه چرا بايد يك تيم تهراني در شهري ديگر از حريفان خود در ليگ برتر 
ميزباني كند، آن هم در شرايطي كه پايتخت چند ورزشگاه دارد. بي ترديد اين تصميم جز در راستاي 

سريال بي كفايتي مديران فوتبال ايران نيست.
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درس هايی كه  بايد  از  هانگژو گرفت


